
  

 

Referat af møde i Viborg Idrætsråd  
Dato: 6. november kl. 17:30 – 21:00   

Sted: Skottenborg 12 – 14 

Til stede:  Preben, Peder, Louise, Betina, Dorthe, Ole, Frans, Peter  

Afbud:  Rikke, Michelle, Brian  

Referent:  Morten  
 

 

23035: Udviklingsproces      

Arbejdet med vores udviklingsproces fortsatte med særlig fokus på bestyrelsens fremtidige 

roller, prioritering af tidsforbrug og KPI’er for bestyrelsens arbejde.  

 

23036:  Meddelelser      
• Henvendelse fra Skals FF vedr. lysanlæg, jf. bilag 1.  

o Klubben har forstået det således at Overlund får tilskud til kunstgræsbane.  

o Der er hverken kommunalt tilskud eller lån til kunstgræsbanen.  

o Høringssvar udarbejdes 

o Sag tydeliggøres på fodboldnetværksmøde d. 14. november  

• Henvendelse fra Bjerringbro IF vedr. anlægsmidler, bilag 2.   

• DIF: Trænerløfte skal styrke trivsel for 800.000 børn, jf. bilag 3  

• Fortsat tilskud til flyslæb for Viborg Svæveflyveklub, jf. bilag 4   

• Høringssvar vedr. Alhedehallerne, jf. bilag 5.  

• Svømmeanalyse Viborg by (incl. svømmehaller i Frederiks og Skals), jf. bilag 6   

• Brev fra Skals hallen om udviklingsprojekt, jf. Bilag 7 

• Forestående facilitetsanalyse  

• Løgstrup Rideklub  

• Viborg Atlet Klub  

• Lysanlæg – dialog med klubber er i gang jf. KFU beslutning med tilskud på 50 procent  

• Idrætshaller – flere haller nærmer sig en etableringsperiode  

• DIF FIBU-projekt: Simon Lund Rasmussen tiltræder 1. december 

• Svendborg skoler fortsætter med ekstra skoletimer.  

• Oplæg til DBU om Velfærdsalliance  

• Kvindelandshold i Viborg  

• Grøn Bazar  

• Besøg fra Frederiksberg Idræts Union  

• Rødkærsbrohallens 50 års jubilæum  

• Sportsgalla 

• Inspirationstur ultimo november    

 

23037:  Godkendelse af referat     

Godkendt  

 

 

 


